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Äldregruppen samlades 15 oktober för att diskutera aktuella KPR, RPR och folkhälsofrågor.  

Höstens andra temadag kommer att bli den 29 oktober med tema ”Det åldrande hjärtat” med 

cardiolog Steen Jensen som föreläsare. Det ser vi fram emot! 

 

Vid förra träffen talade vi om 4/11 då vi ev. skulle ha en tredje temadag denna termin och undersöka 

om ev. BTH forskningen kring åldrandet skulle kunna vara aktuellt. Vi satte frågetecken för denna 

dag men skulle ta kontakt med BTH. Resultatet blev att vi har möjlighet att få en presentation kring 

bla projektet SNAC till en av vårens temadagar. I anslutning till detta tog vi beslutet att vi framöver 

nöjer oss med två temadagar per termin inom området KPR,RPR och folkhälsa varför 4/11 utgår! 

 

Frågor aktuella för dagen var bla. att kontinuerligt se över det material Bengt sammanställde vid 

gruppens start och vi gick nu igenom några punkter och kommer kontinuerligt att komplettera och 

justera så att vi håller oss uppdaterade över hur distriktets KPR är organiserade för att kunna 

jämföra  villkoren i de olika kommunerna. 

 

Eva rapporterade från mötet med IVO, inspektionen för vård och omsorg, i Malmö. Sist diskuterade 

vi våra erfarenheter av kommunala hemsjukvården för att få underlag för de frågor IVO ställt. Ett 

kreativt möte i Malmö ,där flera av våra synpunkter dokumenterades, får ligga till grund för den 

tillsyn som ska ske. Framöver får vi återkoppling från tillsynen som ska starta i Karlshamn. 

 

Bengt informerade om Seniorfestivalen i Karlskrona och lämnade broschyr om KPR samt tidningen 

Seniorliv utgiven av äldreförvaltningen i Karlskrona.  

 

I dagens tidning fanns artikel om ”Kunskap i svenska språket viktigt i omsorgen”. Ett aktuellt 

område som Kommunal uppmärksammat och gjort ett mycket läsvärt material med utgångspunkt i 

att utveckla språket på arbetsplatserna. ”Svenska språket – A och O inom äldreomsorgen”. Gå in på 

Kommunals hemsida och sök detta material. Mycket intressant och väl genomtänkt! 

 

Slutligen funderade vi på vårens tema utöver SNAC eller andra studier från BTH inom 

folkhälsoområdet och då kan det vara läge för nyheter inom hörselvården. Tekniken utvecklas 

ständigt och hörapparaterna blir bättre och bättre och det vill vi få kunskap om liksom inställningen 

till hörselnedsättning. Hjälp oss gärna att hitta kunnig föreläsare som kan tekniken men också 

pedagogiken att informera och instruera så att vi kan ta till oss. 

 



 

 

Äldregruppens nästa möte blir 28/1 2020! Jag återkommer om detta. 

 

 

Vid datorn 20 oktober 2019 

Eva Holmberg 

 

 

 

 

 

 


